



Notulen van de plenaire vergadering van de Centrale Studentenraad [18 december 2013]

Aanwezig: Sam Quax, Cathelijne Kroon, Jessica Endert, Bart Mulders, Izi Hitimana, Soroosh Nassiri Nezhad, Kyah Smaal, Tariq Sewbaransingh, Kipras Sederevicius, Gaby Lunansky, Vera de Weerd, Jesse Schreurs, Anne Louise Schotel, Farah Meeuse Slahouaoui

Afwezig:

Voorzitter: Sam Quax

Notulist: Irma Peters

Agenda

Opening

1. Post
2. Vaststellen notulen
3. Mededelingen
4. Update commissies
5. Vaststellen agenda
6. PPLE
7. Huisvesting
8. AFS
9. CSR in de media
10. Wvttk
11. Rondvraag en sluiting

Opening

- 1 Sam opent de vergadering om 11.02

1. Post

- 2 Irma behandelt de postlijst.

2. Vaststellen notulen

- 3 De notulen worden zonder inhoudelijke wijzigingen vastgesteld.

3. Mededelingen

- 4 DB Vorige week woensdag heeft Sam gebeld met Leonie van LOF om een update te geven
- 5 over AFS. Ook is Sam samen met Tariq aangeschoven bij het bètaverenigingen overleg. Op
- 6 woensdag heeft Sam ook contact gehad met Elisa (parool) en Dirk (Folia) over AFS. Zaterdag
- 7 heeft Sam het debat over Youth in Conference gehad. Het was uiteindelijk een gesprek met een
- 8 kleine groep over de kwaliteit van onderwijs. Vrijdag hebben we de werksessie over AFS gehad
- 9 en aan het eind van de dag het debat. Sam heeft ook met Ingmar de agenda voor de GV
- 10 doorgelopen. Na het debat is er nog informeel gesproken met de COR leden over AFS. Op
- 11 maandag informeerde Sam naar de insteek van de afspraak op dinsdag met de gremia over AFS.



12 Uiteindelijk zijn Sam en Cathelijne langs geweest bij Louise Gunning voor meer duidelijkheid
13 ook heeft ze kort een boodschap naar de GV gegeven over AFS. Deze update staat in de mail.
14 Daarna zijn Sam en Cathelijne ook bij Jette voor de organisatie van de GV van vrijdag. Op
15 maandagavond was het diner met drie leden van iedere raad: de COR, USR, OR VU en CSR. Hier
16 gaf iedere raad hun beeld over AFS. Het bleek dat de OR VU positief stond tegenover de
17 strategische beweging van AFS en ze hadden een lijstje opgesteld met procedurele
18 voorwaarden voor AFS. Sam Kyah en ik deelde vooral de zorgen over AFS zoals, onduidelijke
19 governance, financiën, bilocatie, kans voor onderwijsdiversiteit en draagvlak. Radboud
20 benoemde met name de zorgen rond governance en financiën. Dezelfde zorgen hebben Sam en
21 ik op tafel gelegd bij de afspraak op de VU met de gremia. Sam vult aan dat er gebeld is met
22 Emma, waar weer een brief van Anne Schut achteraan kwam.
23

24 Afgevaardigden

25

26 AMC Er is geen pv geweest. Het advies over de masterdriefase wordt gestuurd. Er gaat een
27 brief uit naar de patiëntenverenigingen om hen te vragen mee te doen aan praktijklessen van
28 studenten. De kerstkaart is verstuurd.
29

30 FGw Binnen V&C zijn we aan het brainstormen over de permanente campagne. We zijn met
31 KSA in gesprek geweest. We hebben heel openlijk gevraagd wat zij graag zouden willen zien en
32 wat ze van ons verwachten. De mensen van KSA waren voornamelijk verbaasd over de open
33 houding. Zij gaven aan een vijandig gesprek verwacht te hebben. Uiteindelijk ging iedereen met
34 een goed gevoel weg bij dit gesprek. Een ander voornemen is het sturen van een nieuwsbrief
35 eens in de zes weken over wat de FSR doet naar studenten. Bovendien gaan we collegepraatjes
36 houden over actuele dingen die wij doen waar studenten wat aan hebben, zoals bijvoorbeeld de
37 Joop-stages. Ook wordt er een blog geschreven, een spannende begrijpelijke variant van saaie
38 stukken zoals verslagen van de OV voor op de website en sociale media. Lopende adviezen zijn
39 nu: ongevraagd advies over communicatie naar de studenten vanuit de UVA, advies over intake
40 & matching. Verder was er een bijeenkomst over de begroting. Gerard Nijsten en Wouter de
41 Kruijf hebben daar een aantal dingen voor ons verhelderd. Vervelend feitje is dat het
42 campusproject een soort zero-sum game is en dat alles wat dus naar het REC gaat minder naar
43 de binnenstadscampus gaat. Dat vinden wij natuurlijk niet zo leuk want we verhuizen als laatste
44 en zijn dan dus een beetje de sigaar. Ook vond er een informeel gesprek plaats met een docent
45 die ook in de examencommissies zit, en hij gaf aan het gevoel te hebben dat met de invoering
46 van het BSA het tutoraat steeds meer een soort spion voor de examencommissie wordt om
47 studenten te beoordelen en niet om ze te helpen. Dit vatte hij zo zwaar op dat hij zijn functie
48 wilde neerleggen. Om met wat leuks af te sluiten, we gaan samen met onder andere ALPHA
49 bezig met het organiseren van de dag van de geesteswetenschappen. Sam stelt voor dat Anne
50 Louise contact op neemt met Soroosh over het communicatieadvies.
51

52

53 FdR De kerstkaart wordt momenteel verstuurd.

54

55 FEB

56

57 FNWI De FSR heeft gesproken over wijzigingsvoorstellen OER. Zij willen niet instemmen. Er
58 is ook gesproken over aanbodgericht diplomeren. De vragenlijst die de FSR opstekt zal aan de
59 CSR worden gestuurd. Het OC-buddysysteem wordt geëvalueerd. Het gaat goed met dit systeem.
60 De FSR vormt een oordeel over medezeggenschap op de AFS. Na donderdag pakt Kyah het
aanbodgericht diplomeren op met Tariq.

61

62 FMG Het BSA advies is verstuurd, er is uiteindelijk toch voor een negatief advies gekozen.
63 Dit komt omdat er zo een groot aantal voorwaarden waren gesteld aan een BSA, dat het een
64 beetje vreemd was om alsnog positief te adviseren. Er staat echter wel duidelijk in het advies
65 dat we in principe positief tegenover een BSA van 42 punten staan, mits dus aan deze
66 voorwaarden voldaan wordt. Verder is er vorige week ook over videocolleges gepraat. Twee
OWI's willen een facultair beleid invoeren. In de PV is besproken dat we in principe positief



67 tegenover het opnemen van colleges staan, maar liever geen streng facultair beleid zien. Het
68 heeft onze voorkeur om dit per opleiding te bekijken en dus niet faculteitsbreed. De
69 dossierhouders zullen nu bij studenten (Studieverenigingen, OC's, etc) inventariseren wat hun
70 mening is over videocolleges, zodat we met een advies kunnen komen. Daarnaast is er
71 gesproken over zaalreserveringen in het nieuwe REC voor de studieplekken, en heeft de FSR
72 FMG een lijstje met voorwaarden gemaakt waaraan zo'n reserveringssysteem volgens ons aan
73 zou moeten voldoen. Een punt dat vaak werd genoemd was dat het niet handig leek als
74 studenten constant moeten in- en uitchecken, omdat dat door veel studenten niet gedaan zal
75 worden en alleen maar als vervelend zal worden ervaren. Dit zal worden teruggekoppeld naar
76 de ontwikkelaars van dit reserveringssysteem. PPLE is ook besproken op het IO, we hebben
77 ongeveer dezelfde informatie gehad als Jesse in het informerende agendastuk van deze PV heeft
78 beschreven. Het is voor ons nu belangrijk om goed contact te hebben met de FSR FdR hierover.
79 Er is vorige week ook een kerstactie gehouden, waar veel FMG studenten hun kerstwens voor
80 het onderwijs aan onze 'kerstboom' hebben gehangen. We zijn tevreden over de opkomst en
81 hebben het idee dat het een geslaagde actie was die onze zichtbaarheid heeft vergroot! Deze lijn
82 volgend is er ook besloten om op 9 januari een Nieuwjaarsborrel voor FMG studenten te
83 organiseren. Ook zijn er kerstpakketten gemaakt die we deze week aan onze
84 studieverenigingen zullen overhandigen. Tot slot is er gesproken over een evaluatieweekend,
85 dit zal een dag worden in plaats van een heel weekend. Het DB gaat dit nu zo snel mogelijk
86 regelen. Tariq vraagt of raadsleden aanwezig mogen zijn tijdens de borrel. Deze is op 9 januari
87 en de raadsleden zijn welkom.

88 ISO

89

90 Algemeen Kyah wil de overwegingen die aan de GV zijn gestuurd nog bespreken.
91 Cathelijne verteld dat er een afspraak is met de USR VU over de medezeggenschapssystemen. Het
92 evaluatieweekend begin februari staat vast. Tariq heeft een verslag gemaakt over zijn bezoek
93 aan de bètafaculteit en het bezoek van de rector. Irma wil een recesschoonmaak houden en
94 vraagt of er raadsleden zijn die willen helpen op vrijdag of dinsdag. Jessica vult aan dat
95 raadsleden vast hun bureau moeten opruimen.

96

97 **131218-01 Raadsleden die mee willen naar het gesprek met de USR VU melden zich**
98 **aan bij Cathelijne.**

4. Update commissies

99 O&F Vrijdag hebben Sam en Izi een interessant gesprek gehad met Miek over
100 het instellingscollegegeld (het hoge collegegeld dat je bijvoorbeeld voor een tweede studie
101 betaald). Stichting Collectieve Actie Universiteiten (SCAU) procedeert al een aantal jaar tegen de
102 Nederlandse universiteiten over de instellingscollegegeldtarieven. De CSR en het CvB hebben
103 daarom de afgelopen twee jaar niet over het instellingscollegegeld onderhandeld. We wachten
104 beide de finale uitspraak van de rechter af. De tarieven zijn sinds 2011 ongewijzigd. Omdat het
105 er naar uitziet dat SCAU door blijft procederen stelt Miek voor ook dit jaar de tarieven
106 ongewijzigd te laten. Daarna wil ze in januari beginnen met een werkgroep om het alvast te
107 hebben over de tarieven voor 2015/2016. O&F bespreekt deze voorstellen na de vakantie in de
108 CV. Daarna liet Miek nog een proefballonnetje op dat ik maar even postdiploma studeren noem.
109 Decanen zien het als een probleem dat studenten het behalen van hun diploma soms uitstellen
110 om nog een aantal vakken te kunnen volgen. Dit is slecht voor de rendementcijfers en kost
111 geld. Aan de andere kant zien decanen ook wel in dat studenten die meer willen leren
112 waardevol zijn, ze willen dat niet onmogelijk maken. Daarom stelt Miek het volgende, nog
113 volledig onuitgewerkte idee voor: de UvA kan het mogelijk maken om *na* het behalen van je
114 diploma nog een bepaald aantal punten (bijv. 30 of 60 binnen een jaar) te halen tegen wettelijk
115 collegegeld. Ook dit idee zal na de vakantie in O&F besproken worden. Tariq en Jesse werken
116 aan het kiesreglement voor de studentenraadsverkiezingen. Dat reglement was al tijden aan
117 een grondige update toe. Het Centraal stembureau en JZ zijn er nu eindelijk aan toe gekomen
118 ons een conceptversie van het vernieuwde reglement te sturen. De wijzigingen die zij
119 voorstellen zijn voor een groot deel overgenomen uit een advies van de CSR 2011/2012. We

120 hebben uiteindelijk instemmingsrecht op het reglement. Deze week zijn de wijzigingen in O&F
121 besproken. Na de vakantie wordt het aan de PV voorgelegd. Het advies aanbodgericht
122 diplomeren is uitgesteld tot na de vakantie.

123

124 **O&O** Omdat er geen commissievergadering was, is er ook geen update deze week.

125

126 **V&C** Vorige week was de voordrachtsavond van de Docent van het Jaar verkiezing, dit was
127 een zeer geslaagde avond. Op dit moment ligt alleen de Dies nog in het verschiet. De Dvhj
128 toppers zijn hier hard mee aan het werk! Er hangt sinds vorige week ook weer een nieuwe WC
129 krant op Crea! Daarnaast zal het niemand verbazen maar deze week zal er in de commissie V&C
130 primair aandacht geschonken worden aan de communicatie over AFS. Hierbij moet gedacht
131 worden aan berichten op onze website, facebook en twitter. Daarnaast zal er ook nagedacht
132 worden over het uitbrengen van een persbericht. Dit alles doet natuurlijk niet af aan het feit dat
133 het bijna kerstmis is! Hierbij hebben wij gekozen geen kerstkaart maar een nieuwjaarskaart te
134 gaan versturen. Daar kunnen mensen namelijk veel langer van genieten! Cathelijne vraagt wie
135 de kaart ontvangen. Dit zijn dezelfde mensen die ook de constitutieuitnodiging ontvangen.

5. Vaststellen agenda

136 De brief met overwegingen genoemd door Kyah worden bij het agendapunt AFS geplaatst. Ook
137 wordt de stemprocedure GV geagendeerd.

6. PPLE

138 Jesse houdt het kort. PPLE is al veel besproken en betreft een opleiding van drie faculteiten.
139 Waarschijnlijk wordt het een zelfstandige opleiding, indien alle opleidingstoetsen gehaald
140 worden. De rector ziet graag dat er groen licht komt, omdat de opleiding de REC faculteiten
141 verbindt. Studenten worden al geworven en worden er 50 verwacht. Het curriculum staat al op
142 de website en de kosten staan vast op dubbel collegegeld. Alle faculteiten dragen bij in de
143 kosten van de opleiding en ook het College draagt bij. De opleiding is Engelstalig waardoor de
144 IELTS-test gehouden moet worden. De FdR is penvoerder van de opleiding en is daarmee
145 verantwoordelijk. Het instemmingsrecht voor de opleiding ligt bij de faculteit, maar de GV heeft
146 ook recht op inmenging in de zaak. De FMG heeft al contact opgenomen met Jesse als FSR
147 dossierhouder. Zij willen het traject zo snel mogelijk op elkaar afstemmen in het komende
148 voorjaar. Bart laat weten dat de centrale raad inmenging heeft in de procedure en de
149 faculteitsraad over de inhoud. Hoe de inmenging volgens de wet geregeld is, is nog vaag en zal
150 worden uitgezocht. Het curriculum voor de komende 3 jaar staat online.

151

152 **131218-02 De raad zoekt uit wat de wet aangeeft over de rechten van de centrale**
153 **raad betreffende PPLE.**

7. Huisvesting

154 Gaby geeft de laatste stand van zaken weer. Er zijn geen enorm grote problemen al heeft men te
155 maken met damage control. Het is onduidelijk waar de tweede collegezaal komt, mogelijk niet
156 op het REC en BOL doet hier nu onderzoek naar. Aangegeven is dat de voorkeur voor het REC is.
157 De binnenkomsthal zal niet op tijd af zijn, waarschijnlijk wordt dit juli. Hierdoor moet er een
158 alternatieve ingang komen en een alternatieve fietsenstalling. De verdeling van ruimte tussen
159 de faculteiten is berekend. Hier zou een Collegebesluit over worden genomen, maar Gaby kent
160 de uitkomst nog niet. Er komt een website om de communicatie hoog te houden. De
161 opleidingswebsites moeten ook geüpdate worden. Met dhr. Verhoek en dhr. Lammers is
162 besproken dat de raad nauw betrokken wil worden bij de zaken en zij zullen proberen om de
163 raad binnen werkgroepen te plaatsen.

164

165 Er moeten meer stopcontacten komen. Jesse verteld over de catering: Hij is langs
166 Eurest geweest. Zij en facility services willen geen financieel risico lopen. Ze werden door de
167 raad gewezen op de deal met het CREA café die nog niet rond is. Zij hopen dat dit in januari wel
168 het geval is. Mogelijk gaat Eurest meer lunchpakketten aanbieden. Over de foodtrucks die er
169 komen, is meer uitleg gegeven. Dit zal in de winter lastig zijn, maar als de trucks aanslaan zal dit
in de zomer tot voldoende tentjes en mogelijkheden op de campus leiden. Naar de sluiting van



170 REC H zal Eurest overgaan tot acties om studenten te trekken. Er is overeen gekomen om elke
171 twee weken bijeen te komen om alle ontwikkelingen door te nemen.

172 Bart vraagt over studieverenigingen wat de mening is over het bijkomen van
173 Atheneum. Dit is nu eenmaal zo, er nog en vereniging bij, hier moeten de andere verenigingen
174 gewoon rekening mee houden, legt Gaby uit. Hoe het met de FSR gaat lopen, is nog niet
175 duidelijk. Farah voegt toe dat de bibliotheekcommissie bezig is met de verhuizing. Zij willen alle
176 boeken en artikelen die moeten verdwijnen digitaliseren. Dit geldt ook voor Science Park,
177 omdat er geen kastruimte is. Sam vult aan dat er angst is dat REC studenten naar Science Park
178 zullen komen. Hier worden al computerplekken verwijderd om studieplekken te creëren. Dit
179 worden laptopplekken werd Jessica tijdens de UCO verteld. Sam wil een belronde houden onder
180 de FSRen om hierna te vragen. Jesse zal dit aankarten als hij morgen op de UB is. Farah stuurt
181 de presentatie over de toekomst van de UvA in de binnenstad door aan de raadsleden. Het
182 streven is om 1 studieplek per 10 studenten te krijgen.

183
184 **131218-03 De raad houdt een belronde onder studieverenigingen REC om te vragen**
185 **naar de huisvesting.**

186 **131218-04 Jesse kaart de huisvesting REC aan bij de UB.**

187 **131218-05 Farah stuurt de presentatie huisvesting binnenstad aan de raadsleden.**

188

189 11.47 Kipras komt de vergadering binnen.

8. AFS

190 De agenda voor de middag wordt opgesteld:

191 *Gezien de GV vrijdag 131220 plaatsvindt, worden er geen actiepunten in de notulen verwerkt,*
192 *omdat deze tijdens de volgende pv (van 140108) achterhaald zijn.*

• Aanmeldingen

194 Er zijn nu al genoeg aanmeldingen. Sam noemt de lijst op. Naar aanleiding van de indeling van
195 de zaal komen er mogelijk extra plekken vrij. Indien die er zijn, zal Jette van de COR afspraken
196 maken met de beveiliging over het toelaten van meer personen tot de zaal. Tariq stelt voor een
197 livestream te houden naar een zaal op Science Park, zodat er ook mensen daar blijven. Er wordt
198 betwijfeld of dit zal werken. Sam vraagt wat er naar de overvloedige geïnteresseerden moet
199 communiceren. Jessica is van mening dat ze mogen langskomen, maar geen plek in de zaal
200 gegarandeerd krijgen. Ook andere raadsleden zijn er voor om de massa erbij te houden. Wie de
201 gastenlijstplekken in de gaten houdt is in ieder geval Jette. Daarnaast kan zij raadsleden en Irma
202 vragen om mee te helpen. Dit moet goed naar de achterban gecommuniceerd worden. Ook dat
203 je op tijd moet zijn, anders wordt de plek vergeven, geeft Bart aan. Sam heeft getracht de
204 livestream met Radboud te bespreken, dit is nog niet gelukt.

205

• Brief overwegingen

207 De brief is gisteren aan de GV gestuurd, deze is gebaseerd op de overwegingen in googledrive.
208 Kyah heeft het idee dat de ideeën die daar in staan niet geheel overeen komen met wat er in de
209 brief staat. Voordat ze nu amendementen schrijft, wil zij de overwegingen nog een keer
210 bespreken. Ook Gaby wil graag meer duidelijkheid zodat zij na de pv verder kunnen werken. Er
211 wordt gevraagd of er bezwaar is tegen het opschuiven van de deadline. Het eind van de dag
212 wordt genoemd. Dan is er nog een dag voor het stemmen. Izi heeft de angst dat nu dit niet is
213 voorgelegd aan de COR er weer een stemming moet komen. Er wordt gekozen voor een
214 deadline van 15.00u.

215 Izi geeft uitleg over hoe hij en Sam tot de formulering van de brief zijn gekomen. Hij
216 heeft de opmerkingen op de drive doorgenomen en de argumentatie waarom een overweging
217 van belang is eruit gelaten. Jessica dacht dat de conclusie pas na stemming verbonden zou
218 worden aan de argumenten. Kyah begrijpt nu beter waarom de overwegingen nu afgezwakt zijn
219 en vraagt of hier nog een naar gekeken kan worden. Izi neemt dit aan. Een aantal overwegingen
220 wordt doorgenomen. Kyah wil wel dat beide kanten van argumenten behouden blijven. Bart
221 denkt dat juist dit zo moet worden opgeschreven zodat ieder er een eigen waardeoordeel aan
222 kan hangen. Izi heeft geprobeerd om zo neutraal mogelijk te werk te gaan. Cathelijne vraagt hoe
223 de andere raadsleden over de lijst denken. Jessica vond de lijst naar de positieve kant neigen.
224 Tariq geeft aan dat de brief gebaseerd is op vrijdag, waar de stemming positiever was. Hij is

225 verder wel tevreden over de brief en focust zich meer op zijn stemverklaring vrijdag. Izi geeft
226 nogmaals aan te willen werken naar een zo neutraal mogelijke lijst. Gaby vraagt hoe er gewerkt
227 gaat worden met de lijst. Het wordt gebruikt als basis voor de brief die aan het College zal
228 worden gestuurd, legt Izi uit. Cathelijne vult aan dat de lijst bedoeld was om doorgelopen te
229 worden tijdens de GV met het effect dat getoond wordt dat de GV over de AFS heeft nagedacht.
230 Het is niet de bedoeling dat de COR-leden hun mening op de lijst gaan baseren, geeft Izi aan.
231 Kyah verwacht dat het oplezen van de lijst voor publiek mogelijk geen goed effect met zich mee
232 brengt. Daar is Jessica het mee eens. Het niet doorlopen van de lijst moet nog met de COR
233 worden afgesproken. Gaby geeft aan dat de lijst verkort wel kan worden opgelezen. Vera
234 herinnert zich dat de lijst gebruikt zou worden om een antwoord voor de pers klaar te hebben.
235 Jessica zoekt in de notulen terug wat de COR van plan was met de lijst en geeft dit door aan
236 Gaby en de andere raadsleden die aan de lijst werken.

- **Brief OR**

237
238
239 Sam hoorde dat er een positieve stemming is binnen de OR FNWI betreffende de AFS. Andere
240 geluiden laten horen dat indien ieder aanwezig was bij de stemming de stemming anders zou
241 zijn uitgevallen. De leden die niet konden stemming zullen nu contact opnemen met de COR en
242 protest aantekenen. Aangevuld wordt dat het grootste probleem is dat de agenda niet klopte
243 waardoor de stemming niet was aangekondigd. Hierdoor kwamen niet alle OR-leden naar de
244 bijeenkomst. Izi geeft aan dat er maar 5 voor-stemmen zijn van de 15 OR-leden. Tariq vraagt
245 naar de PhD-council. Zijn zij wel medewerkers en worden vertegenwoordigd door de OR.
246 Jessica begrijpt niet waarom de 4 afwezige leden niet naar hun stem wordt gevraagd zodat het
247 geschil wordt opgelost. De raad laat de zaak aan de COR over.

- **Stemprocedure & Stemverklaring**

248
249
250 Er is een meerderheid naar stemgewicht, licht Tariq toe. De CSR is 1/14 en 1/15. Sam vraagt of
251 Tariq deze interpretatie wil opschrijven. Dit doet hij vandaag nog. Dat wil hij doen, maar hij
252 geeft aan dat niet duidelijk is of het om de aanwezigen gaat of gehele aantal leden. Kyah
253 probeert dit punt al een tijd uit te zoeken en begrijpt uit de stukken dat het stemdeel van
254 afwezigen weggenomen wordt. Zijn er 12 van de 15 leden, dan telt een stem nog steeds voor
255 1/15^e. De term 'zitting hebbende leden' wordt besproken. Machtigen mag niet. Cathelijne wil
256 dat hier een hele duidelijke communicatie over moet zijn naar de COR toe.

257 Gaby vraagt of duidelijk gemaakt kan worden dat voorafgaande van de stemming moet
258 worden aangegeven dat enkel een meerderheid 'voor'-stemmers tot aanneming van de AFS kan
259 leiden. Blanco en onthouding tellen niet mee voor de meerderheid voor. Kyah geeft aan dat in
260 het reglement geen rekening wordt gehouden met het aantal uitgebrachte stemmen, in het
261 geval van blanco en onthouding. Tariq geeft aan dat het een kwestie van breuken tellen is. Als er
262 geen verschil is tussen blanco en onthouding betekent het dat elke persoon die afwezig is de
263 kans op een positief antwoord kleiner maakt. Gaby en Kyah willen niet nu het HR wijzigen, maar
264 de COR-leden hier wel op wijzen. Cathelijne vraagt of het besluit van het College meegenomen
265 kan worden in het stuk.

266 Het stemmen kan met handen of met briefjes. Tariq vertelt dat gisteren de
267 reglementen erop zijn nagelopen. Bij de CSR zijn het briefjes als het gaat om personen en
268 handen bij andere zaken of iemand kan verzoeken om toch met brieven te werken. In het HR
269 van de GV staat hetzelfde; '... tenzij anders bepaald'. Sam zal als technisch voorzitter dit
270 voorstellen en vragen of er bezwaar is. De stemmen worden geteld door twee paar ogen en de
271 uitslag wordt daarna bekend gemaakt. Cathelijne denkt dat met de verklaringronde al een open
272 stuk wordt prijsgegeven en verwijst ook naar opmerkingen van gisteren. De stemverklaring is
273 enkel voor hen die dit expliciet willen en het aantal mensen dat er gebruik van wil maken kan
274 alle kanten op gaan.

275 Na de stemming volgt het afspreken van de vervolgprocedure.

276
277 *13.04 Soroosh verlaat de vergadering.*

- **Media aandacht**

278
279
280 Jessica verwijst naar Eva's opmerking over massa-aandacht. Zij stelde voor dat er een foto
281 wordt gemaakt van de opkomst en dat hier gebruikt van wordt gemaakt. Kyah heeft mogelijk



282 wel een camera te leen. Daarna vraagt Jessica naar het persbericht. Deze zal vanmiddag
283 opgesteld worden met de insteek dat de meerderheid van de CSR niet voor het plan is.
284 Cathelijne is voor de slogan: 'Samenwerking verdient een betere start', of: '... verdient beter',
285 geeft Gaby aan. Dit in navolging van de COR: 'De AFS verdient een betere start'. Sam heeft in het
286 achterhoofd ook dat er openingen moeten worden gehouden voor januari. Gaby wil een
287 afgezwakte mening in de media tegengaan, omdat dit tot onduidelijkheid leidt bij het College.
288 Alle facetten moeten uitgewerkt worden en Jessica en Sam gaan na de pv aan de slag. Het
289 bericht zal rond de pagina lang worden en zal na de GV direct worden uitgebracht. Voor de pv
290 wordt het bericht aan de CSR gestuurd ter kennisgeving. Cathelijne vindt het net om de COR ook
291 het bericht te laten zien en met hen moet worden afgestemd of de COR wel of niet iets uitbrengt.
292 Een gezamenlijk bericht uitsturen, lijkt de CSR niet haalbaar. Indien de CSR eenzelfde mening
293 heeft als de GV, zal het persbericht niet worden uitgestuurd, maar worden toegevoegd op de
294 website. Cathelijne weet dat Radboud erg voor het samen staan van de GV is en waarschijnlijk
295 wil dat er samen iets wordt opgesteld. Zij wil Sam hiervoor waarschuwen. Kyah is van mening
296 dat als de AFS doorgaat, de CSR voor de achterban wel een stuk kan schrijven.

• **Advocaat**

298
299 Gisteren heeft Sam teksten doorgenomen over het instemmingsrecht van de universiteit. Het
300 strategisch beleid wordt genoemd en hier zou de GV instemming op hebben. Hier zou de decaan
301 AFS ook onder vallen. Sam stelt een concept op met Radboud en stuurt deze op naar de
302 advocaat. Izi vraagt naar de termijnen van het proces. Hier heeft Sam niet expliciet naar
303 gekeken, maar hij verwacht dat zes weken kloppen. Pas bij benoeming van de decaan, gaan de
304 termijnen lopen. Izi vraagt om een uitlijning van het proces. Kyah stelt dat de benoeming al in
305 oktober heeft plaatsgevonden. De FSR heeft hier een stuk over gehad. Sam houdt vast dat het
306 nog steeds niet heeft plaatsgevonden. Cathelijne stelt voor dat een ander raadslid Sam helpt met
307 het opstellen van vragen voor de advocaat. Sam kijkt hiervoor al rond. Ook vraagt Cathelijne om
308 een deadline voor de vragen. Deze is vandaag. Tariq vraagt of het advies inwinnen niet hetgeen
309 is wat Sam nu zelf aan het uitvoeren is. Sam geeft uitleg aan wat er nu gebeurd is. De advocaat
310 wilde weinig stukken en hem was geadviseerd om hele concrete vragen in te sturen. Vandaar
311 zijn vooronderzoek.

9. CSR in de media

312 De Folia heeft quotes opgenomen over het afwijzen van Rinnooy Kan.

10. Wvttk

313 Van dit punt wordt geen gebruik gemaakt.

11. Rondvraag en sluiting

314 Anne Louise vertelt dat bij de UCO werd gezegd dat de adviezen over UvA Matching op internet
315 rondzwerfen. Via google kom je gewoon op de CSR-site terecht. V&C zal hier verder over
316 praten. Kyah laat weten dat de VU GV net heeft gekozen om in te stemmen met de AFS, maar
317 niet met de fusie FALW en FEW. Cathelijne laat weten dat de receswacht de eerste week door
318 haar en de tweede week door Sam. Irma vraagt of de commissievoorzitters voor 15.00 uur hun
319 IAO punten aan haar willen mailen.

320
321 Sam sluit de vergadering om 13.38

Besluiten

Actielijst

322 131218-01 Raadsleden die mee willen naar het gesprek met de USR VU melden zich aan bij Cathelijne.

323	131218-02	De raad zoekt uit wat de wet aangeeft over de rechten van de centrale raad betreffende PPLE.
324		
325	131218-03	De raad houdt een belronde onder studieverenigingen REC om te vragen naar de huisvesting.
326		
327	131218-04	Jesse kaart de huisvesting REC aan bij de UB.
328	131218-05	Farah stuurt de presentatie huisvesting binnenstad aan de raadsleden.
329		

Promemori

330	120905-02	Raadsleden leveren input voor de wc-krant aan Vera, voor de website aan Kyah en voor twitter aan Sam.
331		
332	121024-02	De raad leest het pandreglement van CREA door en doet zijn uiterste best om zich aan de regels te houden.
333		
334	121205-02	De CSR besluit unaniem om het HR aan te nemen en zich hieraan te houden.
335	130306-01	De CSR besluit unaniem om zich in te zetten om goede vergaderstukken te schrijven waarin alle relevante informatie op een gestructureerde manier wordt weergegeven.
336		
337	130417-02	De raadsleden houden het uitnodigingenoverzicht voor CoBo's bij op de google-drive.
338	130508-01	De CSR besluit unaniem om meer aandacht te besteden aan het verspreiden van informatie via sociale media en specifiek facebook, waaronder begrepen in ieder geval de adviezen. Informatie wordt voor derden begrijpelijk geschreven. Op de nieuwe website wordt het gemakkelijker gemaakt informatie apart te weblinken.
339		
340		
341		
342	130828-01	Raadsleden sturen agendaonderwerpen voor de pv door aan hun commissievoorzitter voordat de DB-vergadering plaatsvindt.
343		
344	130828-02	De raadsleden gebruiken bij binnenkomst en weggaan bij CREA het aan- en afwezigensbord.
345	130904-03	Raadsleden geven afwezigheidsberichten voor raadsvergaderingen door aan Cathelijne. Voor commissievergaderingen geven zij hun afwezigheid door aan de commissievoorzitter.
346		
347	130918-08	Raadsleden sturen nazendingen altijd met toestemming van Sam, als reply all terug op pv-mail van Irma.
348		
349	131009-04	De CSR besluit unaniem om de werkafspraken '13-'14 aan te nemen en zich hieraan te houden.
350		
351	131127-01	Raadsleden houden het mediabord van Jessica in de gaten.
352		